



HONG KONG
GOLD COAST
RESIDENCES

黃金海岸住宅



The fun, the sun, the beach, and you

自由、廣闊，不一樣的生活！

Kick off your shoes and step into stylish beach resort living at HK Gold Coast Residences. There's no place like it in Hong Kong. Fresh air, sea breezes and the sound of waves breaking at your doorstep. Life at the beautiful and carefree HK Gold Coast Residences is like a year-round holiday - c'mon home and relax. Bring your family, take it easy and enjoy life at your own pace just minutes from the city.

藍天、陽光、海風、浪濤，跟您為鄰；翠綠的山巒、
隨風搖曳的棕櫚、滿園花香鳥語……給生活粉飾一番。
回家，就是度假！這裡，是香港黃金海岸住宅，是清新健康的國度，
是鬧市中的烏托邦，更是夢想的安樂窩！



Slip into the Gold Coast groove

好一個精彩國度！

There's always something to do at HK Gold Coast Residences. Work on your tan beside one of the HK's largest outdoor free-form swimming pools. Wander around the beautifully landscaped gardens or take a stroll along the 100-acre of beach. Indulge in some shopping or alfresco dining in our mall. The five-star facilities of the HK Gold Coast Hotel are always there for you. And if you love boating you can enjoy your own private cruise on our 58-foot luxury yacht.

方便，就在身邊！大型完善的商場近於咫尺，各類商店、食肆一應俱全，
生活稱心自如。多采多姿的會所設施，如香港其中一個最大型豪華園林泳池、壁球場、
網球場、兒童遊玩室等，讓一家大小，開懷大笑！毗鄰香港黃金海岸酒店及遊艇會，吃喝玩樂，
動靜隨意。週末，到獨具特色的跳蚤市場走走，別有情趣。閒時，在廣達100英畝的沙灘逛逛，
舒暢悠閒，留下優游的足跡；又或預定58呎長的豪華遊艇，一嘗揚帆出海之樂……生活，
愜意、無限！



Your dream holiday is so close to home

往哪兒都可以，生活滿有快意！

Your dream seaside lifestyle is always within reach. HK Gold Coast Residences keeps you close to the heart of Hong Kong. Frequent shuttle services and 24-hour public transportation routes whisk you to key locations and major MTR stations throughout the city. With kindergartens and schools nearby, the kids can learn as well as they can play.

既享生活逍遙，復擁交通的便捷；港九新界，輕鬆接通。
香港黃金海岸住宅提供特快穿梭巴士，班次頻密；
配合多種公共交通工具接駁各主要地區及港鐵站，四通八達。
鄰近幼稚園、中、小學等，瞬間即至，子女上學添方便。
時間任駕馭，步履格外輕快，心情也是！

Everyone loves seaside living

生活，從此叫人迷醉！

You'll experience a very warm welcome and a fine community spirit at HK Gold Coast Residences. And everything is taken care of for you too, from housekeeping to security, to all the little things that make life comfortable. Don't wait another minute. Come down to an oasis of calm, a haven of recreation and embrace the ultimate resort lifestyle for you and your family every day.

生活的種種美好，都在這裡一一找到！
清新健康的廣闊天地、頃刻可至的都會繁華，隨時，隨意。
豪華完善的會所設施、24小時緊急維修及專業保安服務……無微不至。
在香港黃金海岸住宅，每一刻都滿溢精彩的生活內容，只待您細味！



Beach Houses & Sea View Apartments

海濱洋房及海景豪宅，各自精彩！

Our spacious beach houses and stylish sea view apartments recall the casual yet refined ambiance of Mediterranean resorts. Most offer balcony views of the marina.

偌大的海濱洋房及別具特色的海景豪宅，洋溢地中海度假風情，舒泰閒逸。徜徉於環保露台，極具獨一無二的遊艇會景緻；藍與白的色彩，給生活畫上靜謐、和諧。來，選您的心頭好，過您嚮往的生活！



The travel time from the HK Gold Coast

Central 中環 30mins 分鐘	Tsim Sha Tsui 尖沙咀 25mins 分鐘
Tsuen Wan 荃灣 15mins 分鐘	HK Airport 香港機場 20mins 分鐘
Shenzhen 深圳 20mins 分鐘	Kowloon Station 九龍站 20mins 分鐘



Leasing Enquiries 租務查詢

2457 0789 www.goldcoast.com.hk

E-mail : galycowen@sino.com

Leasing Office : 1/F Gold Coast Piazza, 1 Castle Peak Road, Castle Peak Bay, N.T., Hong Kong

租務辦事處：香港新界青山灣青山公路1號黃金海岸商場一樓

All information and photos are for reference only 所有資料及圖片僅供參考

